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Postadress: Uppsala kommun, Äldrenämnden, 753 75 Uppsala
Telefon: 018-727 00 00 (växel)
www.uppsala.se

Äldrenämndens arbetsutskotts möte
med UPS
Datum:17 april 2024

Tid:9.00–9.40

Lokal:Stadshuset, BlendaLjungberg (3:A11)

Kallade/Närvarande

Äldrenämndens arbetsutskott

David Ling (MP), vice ordförande och mötets ordförande
Tobias Smedberg (V), ordförande
Jonas Segersam (KD), 2:e vice ordförande
Hilde Klasson (S), ersättare
Karin Thalén Ottersgård (C), ersättare

UPS

Hans Nordström, ordförande
Niklas Rommel, vice ordförande
Peder Björk, sekreterare
Anna Gelvås, ledamot

Vård- och omsorgsförvaltningen

Lenita Granlund, förvaltningsdirektör
Åsa Markström, stabschef
Johan Eikman, enhetschef
Karin Eduards, välfärdsutvecklare

Äldrenämndens arbetsutskott
Minnesanteckningar

Handläggare:
Peter Jernberg
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Mötespunkter 

1. Koncept seniorbostäder 

Förvaltningens välfärdsutvecklare föredrar konceptet för seniorbostäder. 

2. Om WiFi på särskilda boenden 

Förvaltningen svarar på UPS:s fråga om WiFi på SÄBO. 

Förvaltningens medarbetare har Wi-Fi-tillgång, på alla SÄBO  

Det finns också gästnät för brukare och besökare på SÄBO i egen regi, även om 
gästnätet inte ger utrymme för alla brukare att vara så digitala som vi önskar. 

Förvaltningen arbetar aktivt med att undersöka hur vi bäst kan lösa detta.  

Fastighetsägare kan erbjuda att brukare installerar ett privat abonnemang. 

3. Maten i hemtjänsten 

Förvaltningen svarar på UPS:s fråga om kritiken om maten i hemtjänsten. 

Matlådorna inom hemtjänsten upphandlas enligt rådande bestämmelser. Under 
hösten 2023 byttes leverantör i och med att en ny upphandling gjordes. I alla 
upphandlingar ställs en rad krav, bland annat utifrån miljöaspekter, utifrån de företag 

som uppfyller alla krav så väljs det billigaste alternativet.  

Den nya leverantören fick inledningsvis många klagomål och verksamheten hade då, 

och har ännu, täta möten med leverantören för att kräva förbättringar och följa upp. 

Klagomålen har nu minskat kraftigt och upplevelsen är att de flesta är nöjda.  

Både representanter från verksamheten och från nämnden har fått tillfälle att prova 

maten från den nya leverantören. Som alltid när det kommer till tycke och smak skiljer 
sig åsikterna åt men nästan alla som provat har beskrivit maten som god. 

4. Träffpunkt Ramund 

Förvaltningen svarar på UPS:s fråga om träffpunkten Ramund. 

Ramund kommer att fortsätta som träffpunkt, det finns i dagsläget inga andra planer. 
Det pågår ett arbete med att utreda om träffpunkten ska ha andra lokaler i samma 
fastighet. 

5. Aktivitetsbidraget 

Förvaltningen svarar på UPS:s fråga om höjning av aktivitetsbidraget. 

Riktlinjen för äldrenämndens föreningsbidrag kommer att ses över under 2024. 

I arbetet med översynen kommer även bidraget till pensionärsföreningarna (inklusive 
nivåerna avseende grundbidrag, medlemsbidrag, aktivitetsstöd och lokalhyresbidrag) 

att ses över. I arbetet med revideringen kommer synpunkter hämtas in från 
föreningslivet. 

Äldrenämnden förväntas besluta om den reviderade riktlinjen på sammanträdet i juni. 
Riktlinjen kommer att gälla från 2025. 


	Äldrenämndens arbetsutskotts möte med UPS
	Kallade/Närvarande
	Mötespunkter
	1. Koncept seniorbostäder
	2. Om WiFi på särskilda boenden
	3. Maten i hemtjänsten
	4. Träffpunkt Ramund
	5. Aktivitetsbidraget



